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SP Leusden hield een korte enquête in een deel van de 

Biezenkamp om te peilen wat men vindt van sinds mei 

van dit jaar door de Biezenkamp rijdende buurtbus. De 

resultaten waren zeker niet hoopgevend. Men kiest liever 

voor een lijnbus naar Amersfoort. 

De helft van de mensen miste de reguliere lijnbus en 

slechts enkele bewoners zullen gebruik gaan maken van 

de buurtbus voor een ritje naar de Hamershof. Ook vond 

men dat de buurtbus geschikt dient te zijn voor rollator 

gebruikers. Als probleem werd genoemd het lastige 

overstappen in de Hamershof wanneer men naar Amers-

foort wil reizen. Een slecht teken was dat slechts de helft 

van de bewoners wist dat de buurtbus door hun wijkje 

reed. Zoals bekend wil de SP in Leusden de gewone 

lijnbus terug in heel Leusden en ook in Achterveld en 

Stoutenburg. Dus ook in de Biezenkamp. De SP zal de 

uitkomsten van de enquête gaan delen met de gemeen-

te. 

De afbraak 

van het 

openbaar 

vervoer in 

Leusden 

door de pro-

vincie heeft 

een volko-

men verkeerde uitwerking op duurzaamheid en het auto-

gebruik in de gemeente. Eerder onderzoek van de SP in 

Leusden liet zien dat door het wegbezuinigen van de 

lijnbus 50% van de mensen in die buurten meer gebruik 

maakt van de auto.  

 

De SP was weer eens langs de deuren gegaan. En dat 

levert altijd weer meer informatie op dan gedacht. Veel 

bewoners hadden ook last van overlast van brommers 

op het fietspad in de Biezenkamp en van ernstige ge-

luidsoverlast van gebruiken en legen van de onder-

grondse afvalcontainers in de avonduren. Ook dat zullen 

we aankaarten bij de gemeente. 

Vanaf medio 

augustus 

geen we weer 

kennisma-

kings-

bijeenkom-

sten organise-

ren voor nieu-

we leden en 

voor de leden 

die graag 

meer willen 

weten over 

ons beginsel-

programma 

Heel de Mens (zie ook SP website hiervoor) en de wijze 

waarop wij onze partij georganiseerd hebben. Iedereen 

is zeer welkom! En goed nieuws: dat gaan we weer in 

een zaal doen, uiteraard wel op de goede afstand. Geen 

gedoe achter computers dus. Je kunt je aanmelden bij 

Joop Welter, telefoon 06-43502161.  
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1 juli heeft de gemeenteraad una-

niem ingestemd met het raads-

voorstel om te onderzoeken hoe 

we voor 2030 een flinke hoeveel-

heid duurzame energie kunnen 

opwekken. 

Bij het doornemen van de inge-

diende moties en amendementen bij dit agendapunt, 

blijkt dat iedereen op één lijn zit: n.l. we moeten stoppen 

met het opwekken van energie uit fossiele brandstoffen. 

Alleen over de manier  waarop, en het tempo waarin de-

ze plannen doorgevoerd moeten worden, wordt verschil-

lend gedacht.  Wij zijn van mening dat eerst de daken 

vol moeten liggen met zonnepanelen voor er andere 

energiebronnen aangewend worden. 

SP Leusden is van 

mening dat er geen 

planvorming plaats 

moet vinden zonder 

dat de inwoners erbij 

betrokken zijn. Hierin 

maakt het college 

momenteel een in-

haalslag.  

Terug naar de raadsvergadering. Om het wat lichtvoeti-

ger te maken eerst maar een grapje gemaakt. Dat ik An-

dré Kuipers, onze astronaut, tegenkwam bij het tuincen-

trum. Ik kon hem nog helpen want hij kon de aarde niet 

vinden. 

Zo zie je maar dat je niet alles kunt weten! 

De eerste om het college te verzoeken om een onder-

zoek van het RIVM naar de effecten van verschillende 

afstandsnormen op de gezondheid en leefkwaliteit voor 

omwonenden mee te nemen in de verdere planvorming. 

De tweede motie riep het college op om van zonnepane-

len op het dak een speerpunt te maken. Beide moties 

zijn unaniem aangenomen. 

Er volgt nu  periode van onderzoek. Voor de duidelijk-

heid: er is dus niet besloten dat er windmolens komen. 

De mogelijkheden worden wel onderzocht en dan alleen 

langs de A 28. Verder zijn er geen zoekgebieden.  

Guus van Ginkel. 

‘Solidariteit’ is een kernbegrip in het 

gedachtegoed van de Socialistische 

Partij. Daarom hebben wij dit begrip 

ook centraal gesteld in ons betoog. 

In gemeentelijke stukken wordt vaak 

gesproken over dat  ‘de gemeente 

en haar inwoners samen aan de lat 

staan’. Dat betekent voor ons ook 

samen verantwoordelijk. De gemeente zal meer met 

mensen moeten samenwerken, daar waar nodig onder-

steunen en soms zelfs het initiatief moeten trekken.  

We hebben een motie ingediend om Wijkvereni-

gingen/wijkkamers maximaal te ondersteunen. 

Deze is met grote meerderheid aangenomen!! 

Ook hebben wij een motie ingediend voor de 

Zorgbuurthuizen, ook deze is aangenomen en 

wordt opgenomen in de Woonvisie. Daarmee zijn 

we er nog niet maar stap 1 is gezet. Vorig jaar 

werd bijna dezelfde motie volledig weggestemd.  

Samen met D66, CU/SGP en CDA nogmaals een 

motie ingediend voor het afschaffen van Hon-

denbelasting en eindelijk…..aangenomen, 

raadsbreed. Hondenbelasting wordt in 2022 af-

geschaft, in 1 keer! 

We hebben ook voorgesteld om voor 2022 met een niet-

sluitende begroting te komen, een niet-sluitende begro-

ting laat aan het Rijk te laten zien hoe nijpend de situatie 

is.  

Er is door de raad een motie Raden in verzet aangeno-

men. Een stevige motie echter nu puntje bij paaltje komt 

durft men het in Leusden niet aan om een niet sluitende 

begroting in te dienen. Erg jammer en zwak. Het aktie 

voeren (en daar dan ook consequenties van dragen) zit 

de raadsleden buiten SP duidelijk niet in het bloed. Dat 

is jammer maar wij hebben de toon alvast gezet voor na 

het reces. Want dat er nog zware tijden aankomen dat is 

wel zeker. De meerjaren begroting is uiterst onzeker, er 

zal en moet meer geld van uit het Rijk komen anders kan 

Gemeente Leusden straks niet meer de door het Rijk 

opgelegde taken uitvoeren. Uitholling wat van ons alle-

maal is kan het gevolg zijn. Als het aan SP ligt gaat dat 

niet gebeuren! 

SP 

SP 

SP 

Er is nog veel te winnen m.b.t. zonnepanelen 


